
Styrets årsberetning for 2024 
Styrets sammensetning: 

• Knut Kristiansen    leder 
• Trygve Bolstad       nestleder 
• Kjersti Nesheim     sekretær 
• Petter Noren      kasserer 
• Trygve Bolstad     styremedlem Jaktutvalget 
• John Bjerkenes    styremedlem Fiskeutvalget 
• Vibeke Kristiansen / Vibeke Hermo  styremedlem Kvinnegruppen 
• Terje Holmberg    styremedlem Hundeutvalget 
• Fredrik Winge     styremedlem Jaktskytterutvalget 
• Sven Sivertzen    styremedlem Ungdomsutvalget 

Medlemstall per 01.02.24 er 1139. Dette er en oppgang på 16 medlemmer fra i fjor. Herav er 
det 33 ungdomsmedlemmer.   
Styret har avholdt 7 styremøter i 2024. 
Foreningen har god økonomi, alt drives i henhold til godkjente budsjetter.  
Årsmøte ble gjennomført med 30 medlemmer. Valg og godkjenninger ble gjennomført på en 
godkjent måte. 
Asker JFF er en god og aktiv forening med god kontroll på økonomien.  
Lerduebanen har fungert utmerket dette året. Har også laget en egen nybegynner standplass, 
som også er laget for paraskyting.  
Fiskegruppa har arrangert isfiskestevne på Gjellumvannet med 66 deltagere og innlagt 
klubbmesterskap.    
Kvinnegruppen er som vanlig veldig aktive. De har flere sosiale og hyggelige aktiviteter.  
Asker JFF har en aktiv hundegruppe som arrangerer dressurkurs, hund/sau og apportbevis 
prøve, utstillingskurs.  
Jaktutvalget styrer all jakt som Asker jff har i Asker. 
Den meget aktive ungdomsgruppen er vi meget stolt av. De har samlinger med jakt på duer og 
rådyr, fiske både sommer og vinter. 
Det gamle foringshuset er revet og et nytt stort og fint hus er på plass. Det har vært omfattende 
dugnadsarbeid flere dager hver uke siden mai måned. Dugnaden fortsetter helt til huset er 
ferdig. Her blir det hel automatisk moderne fiskeanlegg som skal startes opp til våren. 
Det nye klekkeri huset er nå bygget ferdig. Det står igjen noe innvendige arbeider. 
Takker for den gode innsatsen til de som har vørt med på dugnadene. Av 1100 medlemmer så 
er det bare 4 til 8 som kommer. Det er samme personene hver gang. Uten dem hadde vi ikke 
klart å få dette i orden nå til våren.  
Bygget har også et forsamlingsrom til bruk kurs, skoleklasser og andre som vil høre og lære om 
naturen, fiskebiologi osv. Vi har et samarbeid med NaKuHel om bruken 
Skal legge ut noen bilder av dugnadsarbeidet og bygget på våre nettsider 
 
Ellers vil jeg bare referere til de enkelte årsberetningene og aktiviteter. 
Alle må følge med på våre nettsider. Alt blir lagt ut der.     Se www.njff.no/asker 
 
Knut Kristiansen 
Styrets leder 
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Årsberetning Jaktutvalget 2024 

 

Det var i 2024 mange søkere på terrengene Ajff disponerer.  

Jaktkortene som Asker Jeger- og Fiskeforening har til rådighet for sine 

medlemmer er populære. Alle kort ble solgt i år, og det er til dels 

lange ventelister på rådyrkort på Dikemark-terrenget. Det er totalt 

cirka 50 sesongkort på småvilt på de to småviltterrengene og 

foreningen har rundt 45 rådyrkort fordelt på flere forskjellige terreng. 

Det var mange søkere i år. 45 søkere på småvilt i Vestmarka, 40 solgte 

kort. På Dikemark/Nore var det 12 søkere alle fikk kort. Rådyrkortene 

er også populære, med 40 søkere i Vestmarka. 

to personer sa fra seg kortene, 8 stk på venteliste for 2025, de to 

frasagte, står nå selvfølgelig øverst på listen for kort i 2025. 

28 søkere på Dikemark, fire på Nore og tre i Vardåsen. Til neste år er 

det da åtte på venteliste til rådyrkort i Vestmarka og 16 på Dikemark. 

 

Jaktkort til ungdomsgruppen kommer utenom det normale kortsalget 

og de får selvfølgelig kort hvert år, uavhengig av antall søkere. Det 

samme har damegruppen fått på sin ene fellesjakt i terrengene. 

Kartene over terrengene, laget av Per-Ola, har blitt veldig populære og 

veldig mange har lastet inn kartene på sin telefon. Det er et bra 

verktøy og kan bety mye for både sikkerhet og suksess. Det er også 

veldig bra for administrasjon av bukkejakta, som gikk veldig greit for 

seg i år. 
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For at alt skal gå sikkert for seg og ingen dobbelt posterer, 

trekkes en prioriteringsliste for hver enkelt dag. Den som er 

øverst på lista får førstevalget av post, tårn, område osv. På kvelden 

snus listen på hodet. 

Det har blitt løst mange dagskort på småvilt i høst, og det har kommet 

tilbakemelding på mye observasjoner av orrfugl forskjellige steder i 

terrenget. Felle og fangst gutta er i skrivende stund godt i gang, som i 

fjor 

Noe av aktivitetskalenderen satt av jaktutvalget ble gjennomført 

(kunne vert flere aktiviteter) med god hjelp fra medlemmer i 

foreningen.  

 

 

 

Nyutdannet jeger på rådyrpost i 

naturskjønne omgivelser i 

trivselskommunen Asker. Jegeren har 

gått kurs i AJFF med Kursleder Sven 

Bordewich Sivertsen og Per-Ola Søsveen 

som sensor.  
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Erfarne jegere; Philip og Wilfred 

Geicke med Rolex; Nord-

Europas råeste Daks. De fant dyr og 

full los rett mot post rekka og fall ble 

det.  

Fornøyd jeger med hunden (Rolex) 

avbildet på Langåra 

 

 

 

Det har blitt beskattet bra med dyr i terrengene våre: 

Vestmarka: 3 rådyr,5 hare,1 stk rugde, 2 stk orrane 

Dikemark: 5 rådyr Langåra 2 rådyr 

Vardåsen: 2 rådyr 

 

Jeg ser frem til et Nytt Godt Jakt år i 2025 

 

 

Trygve Bolstad; 

Leder av jaktutvalget i Asker jeger- og fiskeforening 

 



Aktivitestkalender Jaktutvalget 2025 

1: Søknad jaktkort på foreningens terreng åpner 1 

mars, siste frist for å søke  er 1 mai 

2 : tildeling jaktkort 22 mai 

3. Utdeling jaktkort tirsdag 3 juni 

4. Fellesjakt Rådyr obligatorisk  info møte i forkant av 

jakten med Wilfred Geicke oktober ( kommer tilbake til 

dato) 

5.Slaktekurs Desember (kommer tilbake til dato) 



 

ASKER JFF – ÅRSRAPPORT 2024 FRA JAKTSKYTTERUTVALGET 
 

Jaktskytterutvalget I 2024 har bestått av Stine Gjøslien, Rolf Andersen, Fred A. Olsen, Dag 
Simonsen, Øyvind Hjelkrem og Fredrik Winge. 

Utvalget har hatt 5 formelle styremøter i 2024. I tillegg har vi vært med på dugnader og arrangering 
av skyteaktiviteter.  

Aktiviteter på banen. 

Ordinær åpningstider for banen fra 2/4-2024 til 29/6-2024 og 30/07-2024 til 07/09-2024 

Skyting tirsdager og torsdager før sommerferien, og tirsdag, onsdag og torsdag etter sommerferien. 

Her er litt av aktivitetene på banen i år. 

• Damegruppa og Hundegruppa har hatt egne kvelder hvor banen var reservert for dem. 
• AJFF og BJFF har hatt flere lørdager med praktisk skyting i forbindelse med jegerprøven. 
• Ungdomsgruppa har hatt skytedager på banen i forbindelse med introjakt. 

Stevner i Olledalen. 

• AJFF Klubbmesterskap Sporting. 
o Gratulerer til Rolf Andresen som ble klubbmester i sporting. Johnny Gjøslien ble 

nummer 2, og Trygve Bolstad nr.3. Gratulerer! Bra oppmøte, og utfordrende duer.  
o  

 

 

 
 



 
 
 

• AJFF Klubbmesterskap Trap. 
 

o Etter spennende skyting i finalen, ble Trygve Bolstad for sterk for alle og ble 
klubbmester i jegertrap med 21 og 23 treff. Anders Bakke Myking nr. 2, og Terje Karlsen 
Nr. 3. Til finalen kom også Johnny Gjøslien og Morten Andresen. Gratulerer! 

 

 

 

 

• Trekantstevne ble arrangert av Bærum 
o Trekantstevnet ble vunnet av Sollihøgda Jff med 63 treff, foran Bærum JFF med 58 

treff, og Asker ble da sist, men stillte kun med 2 skyttere !!! 
 

Andre stevner. 

Det var fem skyttere fra Asker Jeger og Fiskeforening som stilte til NM i leirduesti på Kroken i 
Gjerstad. Anders Bakke Myking, Johnny Gjøslien, Trygve Bolstad, Oddgeir Skogly og Stine Gjøslien 
Bakke. Vi må gratulere Oddgeir som kom til finalen og ble nummer 36 av 467 skytter og 5. plass i sin 
klasse E1. Gratulerer. 

 

 

 



 

Arbeid på banen. 

Vi har et stort flott anlegg på leirduebanen, og det kreves en god del vedlikehold og frivillig innsats for 
å kunne holde det oppe. Det er utfordrende å få samlet folk til dugnad, og det er stort sett en liten 
gruppe med ildsjeler som møter opp for å ta i et tak. Takk til dere for innsatsen. 

Jaktskytterutvalget ønsker å gi en stor takk til Philip Geicke, Fred Olsen og Morten Andresen for sitt 
bidrag til å bygge og ferdigstille opplæringsbanen. De har stått på og gjort en enorm insatts for å få til 
dette prosjektet. Stor takk fra Jaktsyktterutvalget. 

Det har også vert utført en formidabel dugnad med rydding av kratt og buskas for kunne holde banen 
åpen. Takk til Trond Eriksen, Johnny Gjøslien, Martin Nilsen, Robert Johanson, Fred Olsen, Stine og 
Iver Gjøslien Bakke og Fredrik Winge.  

 

Her er noen av tingene som er gjort på banene ila 2024. 

• Vedlikehold, service og justeringer på kastere. Dette er en omfattende jobb og må utføres 
jevnlig. 

• Vasking og vedlikehold av klubbhus. 
• Rydding av buskas og kratt. 
• Bygging og ferdigstilling av opplæringsbane. 
• Snømåking. 

 

Stor takk til alle som bidrar hilsen Jaktskytterutvalget AJFF 

 



 April - Juni 2025
UKE DATO DAG AKTIVITETER SKYTE-LEDER VAKT VAKT

01.04.2025 Tirsdag Ordinær skyting

02.04.2025 Onsdag

03.04.2025 Torsdag Ordinær skyting

08.04.2025 Tirsdag Ordinær skyting

09.04.2025 Onsdag

10.04.2025 Torsdag Ordinær skyting

15.04.2025 Tirsdag Ordinær skyting

16.04.2025 Onsdag

17.04.2025 Torsdag Skjærtorsdag - Ingen skyting

22.04.2025 Tirsdag Ordinær skyting

23.04.2025 Onsdag

24.04.2025 Torsdag Ordinær skyting

26.04.2025 Lørdag AJFF Jegerprøveskyting

29.04.2025 Tirsdag Ordinær skyting

30.04.2025 Onsdag

01.05.2025 Torsdag 1. Mai - Ingen skyting

03.05.2025 Lørdag BJFF Jegerprøveskyting

06.05.2025 Tirsdag Ordinær skyting

07.05.2025 Onsdag

08.05.2025 Torsdag Ordinær skyting

10.05.2025 Lørdag BJFF Jegerprøveskyting

13.05.2025 Tirsdag

14.05.2025 Onsdag

15.05.2025 Torsdag Ordinær skyting

17.05.2025 Lørdag Grunnlovsdag - Ingen skyting

20.05.2025 Tirsdag Ordinær skyting

21.05.2025 Onsdag

22.05.2025 Torsdag Ordinær skyting/ Sommerkupp 1 skyting

24.05.2025 Lørdag

27.05.2025 Tirsdag Ordinær skyting

28.05.2025 Onsdag

29.05.2025 Torsdag Kristi himmelfartsdag - Ingen skyting

31.05.2025 Lørdag

03.06.2025 Tirsdag Ordinær skyting

04.06.2025 Onsdag

05.06.2025 Torsdag Ordinær skyting

07.06.2025 Lørdag

10.06.2025 Tirsdag Ordinær skyting

11.06.2025 Onsdag

12.06.2025 Torsdag Ordinær skyting / Sommercup 2 skyting

14.06.2025 Lørdag

17.06.2025 Tirsdag Ordinær skyting

18.06.2025 Onsdag

19.06.2025 Torsdag Ordinær skyting

21.06.2025 Lørdag
24.06.2025 Tirsdag AJFF KLUBBMESTERSKAP SPORTING. 

25.06.2025
Onsdag AJFF KLUBBMESTERSKAP JEGERTRAPP.

26.06.2025

Torsdag Ordinær skyting
28.06.2025

Lørdag
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ASKER JEGER OG FISKERFORENING                                                                       
AKTIVITETER / VAKTLISTE VÅR 2024 LEIRDUEBANEN   (PÅMELDING 
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 Kvinneutvalget 2024 
 Vibeke Kristiansen 

 Anniken Jensen 

 Eva Silseth 

 Inna Johnsen 

 Lina Charlott Haga 

 Vibeke Hermo 

 Planlagte og gjennomførte arrangementer 
 ●  Pistolskyting 

 ●  Førstehjelpskurs 

 ●  Skytesimulator hos Bærum JFF 

 ●  Rifleskyting med instruktør 

 ●  Hagle, leirdueskyting på leirduebanen med instruktør. 



 ●  Sopptur i urbanestrøk 

 ●  Duejakt 

 ●  Ferskvannsfiske fra land, med overnatting 

 ●  Krepsing med overnatting 

 ●  Skogsfugljakt på Finnskogen med overnatting på hytte. 

 ●  Rådyrjakt 

 ●  Harejakt 

 ●  Sosialt lag med mat 

 ●  Preppedag for småvilt, gå over hagle, radio, gps, etc. Tips og triks 

 ●  Nyttevekstkurs med AnnePanne 

 Av disse arrangementene ble  Sopptur i Urbane strøk, Krepsing med overnatting 

 avlyst pga ekstremt dårlig vær.  Duejakt  ble avlyst  da jordet vi skulle stått på ble slått 

 veldig sent i høst og  Preppedag med våpenstell  ble  ikke noe av pga problemer med 

 å få avtalt tid med kursleder.  Ferskvannsfiske  ble avlyst da arrangementet ikke fikk 

 noen påmeldte. 

 Skytesimulatotrening  på Jordbru hos Bærum 

 Jeger og fiskeforening ble gjennomført tre ganger 

 på våren og to på høsten. Det var bra påmelding 

 alle ganger og flere av deltagerne dukket opp på 

 flere av kveldene. 

 Pistolskyting  ble gjennomført på selveste 

 kvinnedagen, 8. mars og alle som var med var 

 vedlig fornøyde. Pistolskyting er en av våre mer 

 populære aktiviteter og blir gjerne fort fullbooket. 



 Harejakt  i år ble en spontan affære og ble 

 arrangert på kort varsel den 1. desember, da det 

 var ny hund og ny jaktleder som stilte opp. Det var 

 fortsatt bart i marka, og fine forhold. Det ble fort 

 los, men den bar rett over til Bærum så det ble en 

 relativt kort affære, men vi fikk oss en hyggelig 

 lunsj på Gupu i vår jakt etter hund. Og som vi har 

 sagt et par år nå. Neste år blir det hare! 

 Rådyrjakt  3. november var det tid for rådyrjakt 

 igjen, og denne gangen var det fullt på påmelding. 

 Vi var heldige med været. Per Ola stilte med hund 

 og terreng, og flere av deltakerne fikk sett rådyr 

 denne dagen! Vi avsluttet med pølsegrilling og 

 bålkos. 

 Skogsfugljakt  ble en suksess i år også, 5 

 kvinner og 3 hunder dro til Bjørsjøtorpet hvor 

 Line Krokstad tok ansvaret for en flott helg med 

 mye jakt. Det var nydelig vær hele helgen, og 

 man fikk med seg nye bekjentskaper og fine 

 opplevelser. Det ble felt en tiur i år. 



 Førstehjelpskurs  ble holdt på klubbhuset og var 

 åpent for alle. Det var flere som møtte opp, både 

 ungdom og voksne. Bjørn Loe som holdt kurset for 

 oss er utdannet paramedicer, ansatt av 

 ambulansetjenesten i OUS og holdt på med 

 undervisning og førstehjelp siden 2001. Vi hadde 

 opplæring i HLR og hjertestarter. I tillegg fikk vi 

 generell oppløring i skader og ulykker som kan 

 oppstå ute i skogen. 

 Leirduskyting for kvinner  ble gjennomført 5 onsdager før sommeren. Vi var 

 heldige som kunne ha banen for oss selv, og det ble bra oppmøte og alle fikk skutt 

 noen runder. Vi stekte vafler og innimellom ble det også servert noe kake til kaffen. 

 Vi merket oss behovet for utlånshagler til kvinnene og søkte Sparebankstiftelsen og 

 fikk innvilget en sum til dette. Disse er på vei til oss og vil være tigjengelig for utlån til 

 våren når banen åpner igjen. Vi satser på å fortsette å kunne ha disse 

 kvinnedagenen på Leirduebanen på onsdager, og håper at det blir bra oppmøte i år 

 også. Vi takker Leirduebanens utvalg og retter en ekstra takk til Fred Olsen for hans 

 hjelp slik at vi fikk gjennomført disse kveldene. 

 Nyttevekstkurs 
 En nydelig dag ved Semsvannet med 

 Anne Mæhlum 

 (  https://www.annepanne.no/  ) 

 hvor en god gjeng møtte opp og 

 lærte mye om hva som er spiselig i 

 vårt nærområde. 

 Veldig lærerrikt og hyggelig. 

https://www.annepanne.no/


 Rifledager  vi hadde to dager for kvinner på riflebanen  våre 2024. Vi hadde godt 

 oppmøte og flere av damene fikk skutt opp. Veldig hyggelige, hjelpsomme og 

 tilstedeværende instruktører. 

 Sosialt lag med mat for kvinnene  19 april arrangerte vi viltlag for kvinner i jakt, 

 fiske og friluftsmiljøet. Det ble servert viltgryte med rådyrkjøtt, rotgrønnsaker og 

 potetmos til middag, gulrotkake og suksess-terte til dessert. Alt hjemmelaget av 

 kvinneutvalget for kvelden. 

 Vi hadde mange gode samtaler, latteren hørtes nok godt opp til 2 etasje. De ble holdt 

 noen taler, fra kvinnekontakten og fra gjester. 

 Mer om arrangementet kan lese på siden  vår  . 

 Vi takker for all deltagelse og engasjement i 2024 og ser frem til et like 

 aktivt år med alle kvinnene i AJFF i 2025. 

https://www.njff.no/akershus/Asker/nyheter/viltlag-varen-2024


•  
Aktiviteter kvinneutvalget ønsker å utføre i 2025 

Alle aktiviteter blir lagt inn i NJFF Aktivitetskalender, med påmelding.  

 
• Pistolskyting  

 
• Skytesimulator hos Bærum JFF 

 
• Rifleskyting med instruktør 

 
• Hagle, leirdueskyting på leirduebanen med instruktør 

 
• Sopptur  

 
• Duejakt 

 
• Ferskvannsfiske fra land, med overnatting 

 
• Krepsing med overnatting i Vestmarka 

 
• Skogsfugljakt på Finnskogen med overnatting på hytte.  

 
• Rådyrjakt 

 
• Harejakt 

 
• Sosialt lag på Hasselbakken 

 
• Våpenstellekurs 

 
• Sjøfugljakt med overnatting 

 

 
 

 



 
Årsberetning Asker JFF UNG 2024 

 
 
Utvalgets sammensetning i 2024:  
 

 
Sven Sivertzen      Simen Isaksen         Aksel Hagen            Eivind Max 
Ungdomsleder     Ungdomsutvalget  Ungdomsutvalget    Ungdomsutvalget    

 
 
 
 
 
 
Storfornøyd etter 2023 startet 2024 med pangstart på 
Semsvannet 4.februar. Da var Simen og Andreas 
Frøsland (friluftsveileder for NJFF) med å hjelpe DNT 
med Kom deg ut-dagen. Det var en veldig vellykket dag 
der vi hadde flere hundre mennesker innom som 
isfisket. Både små og store fikk fangst. 50 stikker var alt 
for få. Det var også flere foreldre som var nysgjerrige 
om settefisk anlegget og hva det gikk ut på. 
 
 

Familier strømmet til for å fiske 
med barna sine (Foto S. Isaksen) 

 
 

 
I 2024 har vi også prøvd noe nytt vi ikke har gjort før, og 
det er å ha ungdomskveld en torsdag hver måned. Her 
har vi et nytt tema hver måned som er jakt eller fiske 
relatert. Ofte har vi teori denne kvelden (med noe godt å 
spise på) tilknyttet en aktivitet vi skal ha i nær framtid. 
Dette gjør at vi har en fast aktivitet som gjør at alle kan 
få en tilhørighet til en klubb/organisasjon. 
 
 
 

Speket vardåsenbukk ble dyttet nedpå 
(Foto S. Isaksen) 

 



Vi har ikke bare hatt vår første overnattingstur, men vi har hatt 2!  
 
 
 
 
Fiske ved Strømtangen, her bistod Sven og Eivind. 
Ungdomsgruppa overnattet i en fyrvokterleilighet på en 
øy utenfor Øykilen ved Fredrikstad. Her ble det å fiske 
etter vår fine sjøørret, med sosial moro med andre 
ungdommer fra Asker som er glad i å fiske. På 
ungdomskvelden før denne turen fikk ungdommene 
planlegge selv hva de hadde lyst til å ha til de forskjellige 
måltidene også hjalp vi til å lage maten, men 
ungdommene skulle få styre “Showet”. 
 

 
 
 
 
 

 
Ungdommer storkoste seg i 
vårsola (Foto: S. Sivertzen) 

 
 
Selv med den sene treskingen vi hadde i 2024 så 
fikk vi til å dra på duejakt i Heggedal. Det var flere 
som fikk felt sitt første vilt. Så da fikk man se noen 
ordentlige glis. Og det er da vi føler ekstra på hvor 
viktig jobb vi har. Når du får se en av ungdommene 
du har hatt med gjennom hele året, holde sitt første 
selvskutte bytte. Det varmer i hjertet. 
 
 
 

Vellykka ungdomsjakt (Foto: S. Isaksen) 
 
 
Vi leide en hytte med skogsfuglterreng i Romedal og Stange 
allmenning. De som var under opplæring gikk enten med Sven eller 
Eivind. Vi så flere fugl, men de fleste satt i trærne og løvfellingen 
hadde smått begynt og vi skogsfugljegere vet hvor vanskelig støkkjakt 
under løvfelling er. Men det ble likevel fangst med en røy i sekken og 
stolte yngre jegere. Vi hadde selvfølgelig skogsfugljakt som tema på 
ungdomskvelden før denne jakten. 

 
 
 
 
 

Stofornøyd skogsfugljeger 
(Foto: S. Sivertzen) 

 



 
 
 
   
 
 
 
Vi har også hatt bukkejakt som vi har hvert år. I år så hadde vi 2 
unge jegere som var gamle nok til å jakte alene, men de har ikke 
jaktet storvilt så mye alene før, så de fikk Simen med seg i 
vestmarka.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tålmodig ungjeger (Foto S. Isaksen) 
 
 
 
 
Vi var også så heldig at Vibeke tilbød å komme med Luna en dag å jakte rådyr. Du trenger ikke å 
spørre ungdomsgruppa 2 ganger om jakt, for vi i utvalget og ungdommene er veldig glade i jakt også. 
Da vi trodde de fleste følte seg ferdige med jakta. Tok vi helt feil fordi det var ingen problem og ta et 
siste drev om det var så vi måtte gå litt i mørket på vei hjem. Men det slapp vi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lunsjpause og siste drev (Foto: S. Sivertzen) 

 



OPPSUMMERING 
 
Alt i alt så har vi hatt et veldig vellykket år!  Varierende antall ungdommer og noen faste til jakt og 
noen til fiske. men vi merker at vi blir flere og syns det er utrolig artig.  
 
Tusen hjertelig takk til alle som har vært med å bistå ungdomsgruppa med hjelp. 
Følg oss videre på Instagram på @askerjffung og kanskje du ser noen du kjenner eller hvis du er 
ungdom, kanskje deg selv? Vi har i 2024 tatt Spond i bruk som hovedkommunikasjonsmiddel. Her vil 
vi ha det meste av påmeldinger og også legge ut utdypende informasjon om aktivitetene våre som 
pakkelister, oppmøtetider og lignende. Koden for denne er: GUKGT Og hvis du vil bli med, ta kontakt! 
 
Litt om det som skal gjennomføres i 2025 

- Salongsrifleskyting 
- Jaktaktiviteter etter blandt annet due og rådyr 
- Fiskeaktiviteter etter blandt annet sjøørret og ørret 
- Sosiale ungdomskvelder med jakt- og fiskeprat, mat og drikke 

 

 



 

Asker JFF Ung 
Aktivitetsplan 2025  

 

 

Alle aktiviteter blir lagt ut med oppmøtetider og -steder i Spond gruppen vår. 

 

- Månedlige sosiale ungdomskvelder 
- Månedlige salongrifle trening 

 

Januar – juni 2025 

- Isfisketurer 
- Fisketurer 
- Hagleskytetrening i april – juni 
- Overnattingstur med fiske i april/mai 
- Storvilt skytetrening og -prøve i mai og juni 
- Camp Villmark 
- Sommeravslutning 

 

Juli 2025: FERIE!! 

 

August - desember 2025 

- Krepsing 
- Duejakt 
- Bukkejakt 
- Rådyrjakt med hund 
- Skogsfugljakt 
- Overnattingstur med jakt 
- Hummerfiske 
- Juleavslutning 



Årsrapport Hundeutvalget 2024 

 

Hundeutvalget har i 2024 bestått av  

Leder Terje Holmberg, Anita Engen, Toril Weum Ekjord, Signe Hotvedt, Lene Hvistendahl Bergseth, 

Egil Skavang, Tom Linskow og Tone Bøckman. 

Utvalget har gjennomført 6 møter i løpet av 2024.  

Vår målsetting har vært å tilby gode og relevante aktiviteter til jakthundmiljøet.  

Fòrutsalg 

Martin Nilsen og Stein Andreas Mæhre har stått for salg av fòr ved utsalget i Vollen. Utsalget er åpent 

annenhver mandag (partallsuker) fra kl. 18.30 - 20.00.  

Utstillingskurs 

Vi har 2024 arrangert utstillingskurs med Kathleen Maria Geicke som instruktør. Målsettingen er at vi 

skal være godt forberedt til å delta på utstillinger med hundene våre. Til sammen 10 ekvipasjer deltok 

og alle ble veldig flinke. Kurset ble holdt på parkeringsplassen ved Asker Golfbane. Flere stilte på 

utstillinger i sommer og kom hjem med gode resultater og utstillingssløyfer.   

 

 

Hundejordet ved Semsvannet 

Hundejordet blir flittig brukt av hundeeiere i distriktet. Dette er et flott område. Hundejordet er 

stengt fram til isen går på Semsvannet, og åpnes når gresset har begynt å gro.  Det har vært 

gjennomført dugnad.  Gjerdet er forlenget ut i vannet og det er foretatt  gressklipping og overhaling 

av gjerdet. Nye informasjonsskilt ble hengt opp ved porten sommeren 2024. Det er observert og gitt 

noen tilbakemeldinger om uheldige situasjoner mellom hunder på jordet. Dette er fulgt opp ved at 

medlemmer i utvalget har vært innom jordet og snakket med besøkende.  Toril Weum Ekjord er 

kontaktperson for Hundejordet.  

Apportkurs 

Vi har gjennomført apportkurs i perioden april-juni med 10 ekvipasjer representert med 5 ulike raser. 

Kurset ble holdt på parkeringsplassen ved Asker golfbane og på Hundejordet i Vollen. Instruktører var 



Terje Holmberg og Tone Bøckman. 4 av deltakerne stilte på apport prøver sommeren 2024 og ble 

premiert med både 1 UK og 1 AK. 

 

Apportbevisprøve 

Gjennomført to prøver med til sammen 11 deltakere i mai og juni. Dommer var Terje Holmberg. Flere 

av deltakerne hadde tidligere gjennomført apportkurset.  

 

Saueaversjon 

Sommeren 2024 gjennomførte Hundeutvalget aversjonsdressur i Lier. For første gang brukte vi digital 

påmelding via systemet Lets.reg. Dette fungerte bra og organisering gikk meget godt; alle fikk tildelt 

tidspunkt for aversjondressur. I alt 112 tester ble gjennomført. Målet med dette er å bidra til at hund 

ikke jager sau i terrenget.  

Skytekurs 

På grunn av for få påmeldte ble skytekurset avlyst i år.  

 

Ettersøk grunnkurs/sporkurs 

Hundeutvalget arrangerte for andre året grunnkurs i ettersøk. Kurset har som mål å gi en innføring i 

ettersøksarbeidet. Hovedfokus er at ekvipasjen skal tilegne seg kunnskap og evne til å bestå kravene 

som trengs for å bli en godkjent ettersøksekvipasje. 

Kurset gikk over 5 kvelder, hver på 3 timer. En kveld med teori og 4 med praksis; sporlegging og 

sporing med hund.  Kurset er basert på NJFF sitt kurs «Ettersøk grunnkurs» og vi tok for oss emner 

som; ettersøksjegeren, ulike typer hunder, innlæringsevnen til hunden, grunndressur, sportrening 

blod og ferskspor samt litt av regelverket rundt ettersøksarbeidet og noen eksempler fra praktisk 

ettersøksarbeid. 



 

 

Det var elleve ekvipasjer påmeldt kurset med ulike typer hunder; en økning fra 2023 da vi var sju. 

Følgende raser var representert; Dachshund, Jämthund, Stabijhoun, Kleiner Münsterlender, Cocker 

Spaniel, og Jack Russel. De fleste hundene hadde god utvikling og nesten alle klarte å fullføre målet 

om å gå et 600 meter langt spor siste kursdag. Et par av ekvipasjene ble også godkjent 

ettersøksekvipasje i løpet av sommeren. 

Teoridelen ble holdt på skytterhuset i Olledalen og den praktiske delen på Dikemark. 

Vi fikk positive tilbakemeldinger fra samtlige deltakere. Kurset ble godt mottatt og vi fikk inntrykk av 

at samtlige deltakere fikk et godt grunnlag som de kunne jobbe videre med.  

 

Foredrag 

Foredraget er utsatt til 13. februar 2025; tema Hundens mentalitet v/Stian Stende.  

 

Treningsterreng 

Arbeidet med å framskaffe et større treningsterreng for jakthunder, har så langt ikke lykkes. Dette tar 

opp igjen i løpet av 2025.  

 

 

 

 

Asker, 6. februar 2025 

Terje Holmberg 



Leder av Hundeutvalget 

 



Aktivitetsliste hundeutvalget 2025

Dato Kurs Antall Tid Ganger Sted Instruktør Påmelding tlf Mail Pris medl Pris ikke medl
23.4 - 28.5 Grunnkurs dressur 10 plasser 18.00-20.00 6 ganger             

Onsdager
Oppstart 
parkeringsplassen 
Asker Golfbane

Bergseth og Engen Tone Bøckman 40875510 bockmantone@gmail.com 1500,- 2000,-

8.4. og 29.4 Utstillingskurs 12 plasser 18:00-19:30 2 ganger Asker Golfbane Bøckman og Mæhre Tone Bøckman 40875510 bockmantone@gmail.com 600,- 800,-

13.5 og 3.6 Apportbevis prøve 18.00-20.30 2 ganger Vollen Terje Holmberg  
Tone Bøckman

Tone Bøckman 40875510 bockmantone@gmail.com 400,- 500,-

6.5, 13.5, 20.5, 
27.5, 3.6

Grunnkurs Ettersøk 
(blodspor)

15 plasser 18.00-21.00 5 ganger 
Tirsdager

Olledalen Skytesenter Tom Linskov Simen 
Frøyland

Simen Frøyland 90860966 simen@ekonomika.no 1700,- 2500,-

Mai/Juni og august Hund/Sau                     Info 
om tid og sted blir lagt ut 
senere på hjemmeside 
AJFF og Facebook 
(Hundeutvalget)

Lets.Reg/Lene 
Bergseth

90825776 fambergseth@gmail.com Retest medlem: 350,-. , 1 gang 
medlem 250,-, 2 gang medlem 250,- 

Retest Ikke 
medlem 625,-, 1. 
gang ikke medlem 
525,-, 2 gang ikke 
medlem 525,-

Mai/Juni Dugnad hundejordet på 
Sem

Terje Holmberg 93233660 teholmberg@gmail.com

Ikke fastsatt GPS kurs Magasinet Drammen Tone Bøckman

13-feb. Foredrag Stian Stende Tone Bøckman 40875510 bockmantone@gmail.com

November Medlemsmøte Terje Holmberg 93233660 teholmberg@gmail.com

mailto:bockmantone@gmail.com
mailto:bockmantone@gmail.com
mailto:bockmantone@gmail.com
mailto:simen@ekonomika.no
mailto:fambergseth@gmail.com
mailto:teholmberg@gmail.com
mailto:bockmantone@gmail.com
mailto:teholmberg@gmail.com


 
 

Krepsesesongen 2024 ble relativt lik 2023 sesongen. Det var en noe kald sommer som kan ha 
påvirket resulatet. Dersom vi ser på de siste 3 årene har det vært noe nedgang i fangsten på generelt 
grunnlag. Det er observert mye små kreps og enkelte dager har gitt gode fangster.  

I år endret vi praksisen hvor kun AJFF medlemmer fikk være med på trekningen de første to dagene. 
Dette ble godt mottatt av de fleste oppmøtte. Etter trekningen var det kun et fåtall kort som var 
igjen. Alle 60 kort ble solgt, men pga noe dårlig vær ble 8 av kortene ikke brukt.  

Vi har 100% rapportering noe vi er veldig fornøyd med. 80-90% av de som krepser på Sandungen er 
gjester som har krepset der før.  

År 
Total 
fangst Krepsedager Kreps pr sone pr natt Notat 

  ant ant ant gj.snitt 
          

2014 11 830 69 158   
2015 12 656 85 148   
2016 7 944 54 147   
2017       Fredet 
2018 10699 66 162   
2019 11249 64 176   
2020 9830 58 169   
2021       Ingen statistikk 
2022 9630 63 153   
2023 5608 59 95 Veldig våt høst med bla Hans 
2024 5943 52 114 Relativt kald høst. Sent skallskifte 

Fangststatistikk siste 10 år.  

 

 

Krepsing: Høstens høydepunkt for store og små  



 
 

Isfiskestevne 9. Mars Gjellumvannet 2024 

 

 

Oppsummert:  

Totalt var det 48 deltakere. Dette er 5 flere deltakere enn i 2023.  Det var noe surt vær med vind fra 
nord men fisken uteble likevel ikke. Isen var fast og fin å gå på og det var ikke overvann. Vi merket 
godt i områder hvor det kunne være risiko for tynn is.  Dette ble godt respektert av deltakerne.  

I år som i fjor var det pengepremier til de beste. Dette er mer eller mindre vanlig i de fleste 
konkurransene. 

I 2023 ble det tatt ca 53 kg fisk mens i år ble det tatt ca 72 kg fisk. Det var mest abbor og mort, men 
en og annen gjedde ble også tatt. Største fisk var en gjedde på 1097 gram.  

I klubbmesterskapet var det Asgeir Wien som gikk av med seieren. Oppsummering av klubbesterskap 
og øvrige resultater er gjengitt under.  

Alle resultater fra dette mesterskapet, samt fra alle andre nasjonale mesterskap, blir lagt ut på Oslo 
Sportsfiskere sin nettside. https://oslosportsfiskere.no/isfiske/resultater.html 

 

 

KLUBBMESTERSKAP Asker JFF
PLASS Navn Vekt gr.

1 Asgeir Wien 1 692
2 Arve Stokke 1 227
3 Stein Adolfsen 455
4 Roar Rønningen 325
5 Arild Amundsen 210
6 Knut Kristiansen 75
7 Loke Gjellum 49
8 Per Ivar Gjellum 0

Sum Vekt 4 033



 

 

Isfiskestevne 09 mars 2024 Gjellumvannet

Plass (EVH) ELDRE VETERAN HERRE 70 år Klubb Vekt gr.
1 Harald Hovde Oslo Sportsfiskere 2103
2 Richard Zimowski Bærum Sportsfiskere 1932
3 Kjell Kolstad Oslo Sportsfiskere 1574
4 Roar Rønningen AskerJFF Åpen 325
5 Arild Amundsen AskerJFF 210
6 Kjell Hammershaug Lilleaker JFF 183

Sum Vekt 6327

Plass (VH) VETERANER HERRER  over 55 år Klubb Vekt gr.
1 Knut Hoftedt Lillestrøm sportsfiskere 3782
2 Kjetil Johansen AJFF Oslo 3145
3 Øyvind Nordli Bærum Sportsfiskere 2949
4 Ole Solberg Acerina 2818
5 Atle Wenger Perca SFK 2719
6 Ove Lauten Gjerderum Jeger og fisk 2592
7 Jon Kjelland Sokna Jff 2500
8 Knut Gullbekk Bærum Sportsfiskere 2136
9 Asgeir Wien Asker Jeger og Fisk 1692

10 Johnny Braata Sokna Jff 1473
11 Leiv Joar Kvehaugen Perca SFK 1462
12 Rune Merli Udnes JF 1237
13 Trond Eriksen FET 1089
14 Ole J Steen Bærum Sportsfiskere 571
15 Finn Pedersen Odal 475
16 Stein Adolfen Asker Jeger og Fisk 455
17 Lars Klæboe Bærum Sportsfiskere 391
18 Knut Kristiansen Asker Jeger og Fisk 75
19 Egil Merli Gjerderum Jeger og fisk 0
20 Svein Johansen BJFF 0

Sum Vekt 31561

PLASS (H) HERRE  54 år Klubb Vekt gr.
1 Ronny Pettersen SFK Pimpel Sør 3972
2 Remi Andre Dahl Acerina 2910
3 Jonny Kildalen Odal SFK 2871
4 Tor Ivar Bjørnstad Acerina 2756
5 Anders Wold Oslo Sportsfiskere 2369
6 Eirik Gundersen Lillestrøm 2262
7 Marlon Elvebakken Oslo Sportsfiskere 2187
8 Stian Østvåg Acerina 2160
9 Kay Andre Amundsen Acerina 2157

10 Jørgen Dahl Røyken Åros Jeger og fisk 1735
11 Arve Stokke Asker JFF 1227
12 KnutWilly Andersen AJFF Oslo 765
13 Lars Osa BS 751
14 Magnus Hagen Røyken Åros 567
15 Truls Dahl Støber Røyken Åros Jeger og fisk 239
16 Nicolai Brataas Røyken Åros Jeger og fisk 101
17 Per Ivar Gjellum Asker JFF Åpen 0

Sum Vekt 29029

PLASS (EJH) ELDRE JUNIOR HERRER 19 år Klubb Vekt gr.
1 Kristoffer Buskop Lierelva Jeger og fisk 1131

Sum Vekt 1131

PLASS (VD) VETERAN DAMER 55 år og Klubb Vekt gr.
1 Heidi Karstensen Odal SFK 549

Sum Vekt 549

PLASS (D) DAMER 54 år Klubb Vekt gr.
1 Birgit Kildalen Odal SFK 1948

Sum Vekt 1948

PLASS (J) YNGRE JUNIOR 12-16 år Klubb Vekt gr.
1 Kristian Kjellan Sokna JFF 2164

Sum Vekt 2213

PLASS (B) Barn 0-12 Klubb Vekt gr.
1 Loke Gjellum Asker JFF 49

Sum Vekt 49



 
 

 

Mine Båter Semsvann  

Asker jeger og fisk disponerer og administrerer en av NJFF sine «Mine Båter» som er et tilbud til alle 
medlemmer av NJFF. Båten brukes av alle typer mennesker som ønsker å ta seg en rotur eller 
benytte seg av Semsvannet som et spennende fisketilbud. Det er ikke fiskekort i Semsvann, så her er 
det mulighet for alle å få seg en spennende opplevelse. I år har vi ikke fått de store 
fangstrapportene, men det har vært år der både stor gjedde og ørret blir tatt fra båten.  

Tilbudet er veldig populært og deler av året er båten mer eller mindre booket 1 til 3 ganger om 
dagen. Dersom man er medlem av en av NJFF sine foreninger kan man låne båten ved å gå inn på 
følgende nettside å booke tid for å låne den : https://xn--minebter-e0a.no/boat/116  

I og med at båten er mye brukt er det en del slittasje. Blant annet bruker vi å ha ett åreskift hvert år.  

Bruk av båten er gjengitt i figuren under.  
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Antall Bookinger av båten på Semsvannet i 2024

Totalt antal bookinger i 2024 er 88 stk



 

Årsberetning for Fiskeutvalget 2024 

Utvalget har bestått av Asgeir Wien, Stein Adolfsen, Knut Kristiansen, Svein Erik Lillelien, 
Arve Stokke, Svein Otto Aanonsen, og John Bjerkenes. 

Det er det avholdt 3. utvalgsmøter. 

- Isfiskekonkurranse mellom Asker og Bærum 
- Isfiskestevne på Gjellumvannet ble avholdt 9.mars. Det var i alt 48 voksne, 1 junior og 

1 barn blant de deltagende. 
- 1 nøkkel 100 båter 
- Utdeling av krepsekort 10.juni, i alt 60 kort ble solgt. 
- Grunnet fredning av Askerelva for laksefiske, ble det ikke solgt fiskekort i 2024 
- Klekkeriet 
- Utsetting av fisk. 
- Stamfiske 

Isfiskekonkurranse mellom Asker og Bærum 

Gjennomført 

Isfiskekonkurranse med innlagt klubbmesterskap 

Klubbmester ble Asgeir Wien med 1692 gram 

Arve Stokke ble nr 2 med 1227 gram, Stein Adolfsen nr 3 med 455 gram, se egen rapport 

   
 

Kode til kodelås fra NJFF for å kunne benytte båten. 

Båten er flittig i bruk på Semsvannet 

 

Krepsekort og krepsefiske 

Legger med rapport utarbeidet av Asgeir Wien  

 

Askerelva og Neselva 

Asker er fredet frem til 2025, så interessen for fiskekort uteble. 

Antall 
solgte 
kort 

Antall 
rapporter 

Antall 
laks 
fisket 

Antall laks 
sluppet ut 

Antall 
fanget 

Kg laks 
sluppet ut 

Kg laks 
fanget 

Sjøørret  

0 0 0 0 0 0 0 0 



        

 

Vi har felleskort for Nes- og Askerelva, så ja, ingen rapporter for noen av elvene da det ikke ble 
fisket.  
Det er først og fremst Askerelva og laks som er interessant hos våre medlemmer. Når medlemmene 
også vet at det først og fremst er laks i Askerelva har interessen uteblitt. Fiskekort vil være 
tilgjengelig iår men vi er redd interessen blir minimal/uteblir. 
 
Første år for begrensning var i 2021. Dvs at det ikke åpnes for fiske etter laks før i 2025. Dette er trist 
for oss som forvalter fiske for våre medlemmer, og ikke minst trist for de som ønsker å fiske i 
nærmiljøet.  
 
Hva status er for Askerelva har sentrale myndigheter dessverre stengt laksefiske på generelt grunnlag 
i stedet for å la oss forvaltere komme med anbefalinger basert på våre vurderinger, erfaringer og 
kunnskap om elva. 
 
Fangststatistikk for Askerelva vil ikke være et godt grunnlag for en slik vurdering da elva er svært 
avhengig av tilførsel av vann. I tørre sesonger har fangsten vært laber da laksen har stått i sjøen og 
ventet på vann. I år med nedbør og tilstrekkelig med vannføring er fangst av laks veldig bra og tydelig 
relatert til dette.  
 
Skjønner at det ikke kan gjøres unntak og at vi dessverre må vente i 1 år for ny vurdering.  
                                                                                                                   

 

Klekkeriet 

Året som har gått har det ikke vært fisk i klekkeriet eller foringshuset grunnet rivning av det 
gamle og reist nytt bygg. Det er allerede lagt ned mange dugnadstimer på rydde ut det av 
det gamle foringshuset, kjøre bort avfall, rive det gamle foringshuset. Mye utvendig og 
innvendig på det nye klekkeriet for å holde kostnadene nede, også på det teknisk plan. Det 
er mange navn som kan nevnes som har vært med helt siden planlegging til bestilling av 
bygget, tekniske innspill etc, plate-slå vegger, gipsing, rørleggerarbeid teknisk rom, 
elektrikerarbeid osv.  

Utsetting av fisk 

Ingen fisk satt ut. 

Stamfiske  

Vi har gjennomført 3 stamfiske i oktober og november. Vi var ved Tveterfossen 2 ganger og 1 
gang i Sandungen.  

Ørretrogn fra Sandungen ligger i det gamle klekkeriet, men litt begrenset med rogn i og med 
vi ikke greier å ha det klart for fisk før sensommeren i nytt klekkeri. 

 

  Mvh John Bjerkenes, leder for Fiskeutvalget 



  

Aktivitetsplan for fiskeutvalget 2025 

Aktivitet Måned Dato Ansvarlig 

*Isfiske stevne Gjellumvannet. 
Åpent mesterskap, 
klubbmesterskap 

Mars Lørdag 8. Mars 
Asgeir/Arve/Svein 
Otto/ Stein 

Dugnad på fiskeanlegget i 
Svartdalen  

Mars/april/m
ai/juni 

Det er dugnader mandager og 
onsdager til vi får ferdigstilt og satt i 
gang produksjon av settefisk 

John/Knut/Sophu
s/Asgeir/Jon 

    

    

Rusefiske Sandungen Mai Så snart isen går Torstein / Svein E. 

Salg Fiskekort Asker/Neselva Juni 

Askerelva/Neslva åpner for 
laksefiske 2025? Kun deltakere på 
dugnad får kjøpt kort til  pris 400,- pr 
kort.  

Asgeir 

* Utsetting av ørret i 
Askerelva, Semsvannet og 
Sandungen 

Juni Utgår 
Svein Erik / John / 
Knut 

Trekning av krepsekort for 
Sandungen 

Juni Mandag 16. juni. Kl 1900 Asgeir / ? 

*Semiaden September  
Svein Erik/ Svein 
Otto 

* Stamfiske, Semsvannet og 
Sandungen 

Oktober Ca 15 oktober. Avh. av vannstand 
Svein Erik / Knut/ 
John/Sophus 

* Stamfiske Askerelva Oktober I løpet av oktober 
Svein Erik / Knut/ 
John/Sophus 

    

Stryking av fisk Oktober Medio oktober  
Svein Erik / Knut / 
John 



Da noen av overnevnte aktiviteter er væravhengig, kan datoene enten endres eller ikke fastsettes. Er 
det noen som er interessert å være med på noen av aktivitetene kan utvalgsleder kontaktes for 
nærmere informasjon.  

 

John Bjerkenes Tlf. 900 52 906,  for Fiskeutvalget. 

 



   Årsberetning  Kråketinget  2024 

 

Kråketinget har bestått av: Bjørn Jensen – Egil Sveen -Jan Kristiansen 

Terje Karlsen – Rolf Andresen 

 

Det har vært komitemøter og telefonmøter i 2024. Kråketinget har hatt 
oppdrag fra Asker Kommune vedr. fjerning av søppel av lensa i Askerelva  
under brua ved Maxbo.  

Samarbeidsavtalen mellom Ajff og Nakuhel ble drøftet. Ingen bemerkninger til 
avtalen. 

Det har ikke vært andre saker som kråketinget har behandlet i 2024. 

Det er ønskelig fra Kråketinget om styre / utvalg om medlemmer kommer med 
forslag til eventuelle utmerkelser av medlemmer som gjør en god jobb for AJFF. 

Kråketinget kjenner ikke alle som ofrer mye av sin fritid for AJFF. 

 

Kråketinget 

Jan Kristiansen 
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